
 

Beteltek a kaposvári ipari parkok, hamarosan újak nyílnak 

 

Nemrég a kaposvári ipari parkokról és a hamarosan megépülő science parkról 

egyeztettek a szakemberek a városháza dísztermében. Előtte azonban Szita Károly 

polgármester és az Óbudai Egyetem rektora, Kovács Levente tartott sajtótájékoztatót.  

 

Ahogy arról korábban már beszámoltunk, a kaposvári önkormányzat az Óbudai egyetemmel 

karöltve tudományos, innovációs parkot hoz létre több mint 10 milliárd forintból. 

A sajtótájékoztatón szita Károly polgármester elmondta, hogy beteltek az ipari parkok 

Kaposváron, így hamarosan újak fognak nyílni, szám szerint kettő. Az egyik ipari park a 

Füredi úton nyílik, az infrastruktúra kész, ez már várja is a befektetőket. A másik pedig az a 

bizonyos science park, azaz tudományos és innovációs ipari Park, amely a dombóvári úton 

kap helyet, mintegy 6 hektárnyi területen, általa a város még tovább tudja majd növelni a 

versenyképességét, hisz akár négy üzemcsarnok is elférhet majd itt. 

A kormány elkötelezett a program iránt, országszerte 14 science park jöhet létre. 

Kovács levente, az Óbudai egyetem rektora úgy fogalmazott: mindennek az a lényege, hogy a 

városba az innováció által vezérelt ipart, illetve az ipar által vezérelt innovációt szeretnék 

behozni. hozzátette: a tervek szerint az egyetem nemcsak a tudományos parkon, hanem az 

oktatáson keresztül – mérnökképzésekkel 

– is megveti a lábát Kaposváron. Arról is szólt, hogy a kaposvári cégek is be tudnak majd 

kapcsolódni a programba, sőt, már jó pár vállalat jelezte is, hogy szeretnének részt venni 

ebben. 

– ezek mind olyan jellegű ötletek, melyekkel a cégek a versenyképességüket tudják növelni – 

hangsúlyozta a rektor. 

 


